
ELECCIONS MUNICIPALS

CONVERGÈNCIA I UNIÓ AL MUNICIPI

CANDIDATS A LA MATEIXA:

1 — Josep Masferrer Puig

2— Llorenç Serra Prat

3— Salvador Campassol Frigola

4— Jaume Ruiz Munoz

5— Imma Clos Maynou

6— Joaquim Vendrell Quintana

7— Andreu BatalléSoms

8— Agustí Vilamitjana Carreras

9— Lluís Sala Coll

10— Quico Frigolé Casacuberta

11— Paul í Sararols Si mon

12— Josep Sànchez Falgueras

13— Angelina Casadevall Badosa

Vivim aquí i ara. Volem un poble 
on sigui possible la convivència i una 
vida digna amb l’esforç de tothom i per 
a tots.

Anem a l’Ajuntament a regir i 
administrar solament amb l’ il.lusió; el 
vostre vot i suport; un partit i sortosa
ment un Senador a Madrid.

Us direm les coses que caldrà fer
0 les moltes que creguem és poden 
intentar fer si es disposen de mitjans i 
vosaltres així ho decidiu. Ens hi 
ajudareu? Ben segur que sí, tots som 
poble!

MANIFEST PER A BESCANÓ:
1

Problema existent, que cal per la 
seva urgència  i necessita t vital 
afrontar, to t i essent infinitam ent 
superior al simple desig de voler:

L'AIGUA POTABLE
H, ha un projecte fet i aprovat per 

l’actual Consistori. Pressupost per 
damunt dels 40 milions de pessetes. 
Cap a un 50% podria ser a fons mort. A 
part d’una possible concessió de Girona 
al subministre de(...)metres cúbics a preu 
de cost durant(..;temps. Caldran però 
contribucions especials. Això vol dir 
revisió i actualització de la plus-vàlua. 
Mentre, s’està pendent de l’anàlisi ais 
laboratoris per optar mesures en bé de 
la salut de la comunitat.

Un altre tema a tenir en compte 
pensant en el futur, és que: Bescanó té 
plaça per 1 metge i l’actual — a qui 
agraïm els seus im m esurables 
serveis—  estarà en període de jubilació. 
Demanem un practicant en funcions.

Cedirem local.

Un projecte aprovat que solament 
cal posar en marxa i esdevindrà realitat 
a curt termini, hi ha:

EL PLA URBANÍSTIC DE BES -  
CANÓ (GENERAL)

S’haurà de tenir en compte — per 
exemple—  que abans de l’asfaltat dels 
carrers ha d’estar feta la canalització 
de les aigües per la possible existència 
d’error en els nivells.

ASFALTAT: D’aquesta manera 
seria sols els carrers on els veïns 
degudament d ’acord entre ells ho 
dem anessin. Creiem però que 
solucions d’emergència supeditades 
— per exemple—  a la pluja, a la llarga 
no fan sinó que encarir el pressupost.

DESVIACIÓ DE LA CARRETERA 
NACIONAL 141.

Està prevista i marcada al plànol 
general d’urbanització per l’antiga via 
del tren. Caldria sols el determini entre 
els propietaris afectats per la cessió

del terreny corresponent per èsser 
explanada i aleshores ja ben clarament, 
transm etre a Obres Públiques la 
petició d ’asfaltat.

No sols heretem projectes 
aprovats, sinó que queda al nostre 
càrrec — a càrrec de la Casa de la 
Vila—  tot un patrimoni.

Les noves escoles s ’estan 
construint i el proper curs s’espera 
puguin obrir-se. Proposem reivindicar 
l’edific i allà on actualment estan 
ubicades (Edifici Sant Bola) per a 
CASA DE CULTURA del nostre poble. 
És a dir, un lloc on es pugui omplir part 
del nostre temps lliure: (Biblioteca, 
sala d’exposicions, sala de conferèn
cies, aules per ensenyar la pràctica de 
qualsevol activitat artística o manual, 
lloc per l’ensenyament de sardanes,’ 
espai on poder anar a fer la tertúlia els 
nostres estimats vells,...etc).

Tanmateix estan comprats els 
terrenys per a la futura construcció del 
Camp de Futbol. Reivindiquem l’àrea 
on ara està, per a convertir-la en zona 
d’esbarjo per a petits i grans: (Jardins, 
Poliesportiu, etc.)

ó


